
 

 

 

 

 

Αθήνα, 6 Απριλίου 2021 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

    Προς τον κ. Υπουργό: 
 

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 

 

    Θέμα: «Ο κτηνοτροφικός κλάδος δικαιούται προστασίας και ενίσχυσης διότι αντι-

μετωπίζει πρόβλημα επιβίωσης. 

 

Ο κλάδος της κτηνοτροφίας είναι ένας πολύπαθος τομέας της πρωτογενούς παραγωγής , ο 

οποίος παρουσιάζει διαχρονικά προβλήματα. Ειδικά όμως η περίοδος της πανδημίας έχει 
χτυπήσει πολλαπλά τους κτηνοτρόφους διότι: 
 
α) από την έναρξη της πανδημίας δηλαδή από την περσινή περίοδο του Πάσχα, λόγω μειω-

μένης ζήτησης του κρέατος αλλά και εξαιτίας της παρατεταμένης περιόδου κλεισίματος της 
εστίασης, δεν μπορούν να διαθέσουν τα ζώα τους, 
 
β) αυτό έχει οδηγήσει σε αυξημένα έξοδα διατροφής, γεγονός που με την αύξηση της τιμής 

των ζωοτροφών για λόγους εξωγενείς (αύξηση πετρελαίου, διεθνής τιμές προσφοράς-ζήτη-
σης) οδηγεί τους κτηνοτρόφους σε απόγνωση για την συνέχιση της παραγωγής τους, 
 
γ) στην πλειοψηφία τους οι κτηνοτρόφοι δεν έχουν συμπεριληφθεί στην επιστρεπτέα προ-

καταβολή 6 αλλά και δεν έχουν λάβει τις πληρωμές από προηγούμενες οικονομικές ενισχύ-
σεις, 
 
δ) η περίοδος αυξημένων εργασιών στα ποιμνιοστάσια επίκειται το αμέσως επόμενο διά-

στημα, η εξεύρεση εργατών θα αρχίσει να γίνεται επιτακτική και η περσινή μη αποδοτική 
πρακτική που ακολουθήθηκε, αναφορικά της υγειονομικής θωράκισης, θα πρέπει να μας 
διδάξει καλύτερα.  
  

ε) στα εισοδήματα των κτηνοτρόφων υπολογίζονται και τα ποσά των τυχών επιδοτήσεων 
που λαμβάνουν οι κτηνοτρόφοι και αυτό αποκλείει κάποιους από την δυνατότητα να καλέ-
σουν εργάτες. 
 
Επειδή, οι κτηνοτρόφοι αντιμετωπίζουν πρόβλημα να διαθέσουν τα ζώα τους 

 
Επειδή, η περίοδος που τα κόστη ζωοτροφών είναι αυξημένα, είναι υπερβολικά παρατετα-
μένη 
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Επειδή, η πλειοψηφία των κτηνοτρόφων έχει αποκλειστεί ή/και δεν έχει λάβει οφειλόμενα 
από προηγούμενες οικονομικές ενισχύσεις 

 
Επειδή, ο συνδυασμός των παραπάνω έχει οδηγήσει τους κτηνοτρόφους σε έλλειψη ρευ-
στότητας 
 

Επειδή, θα πρέπει να διευκολύνουμε τους κτηνοτρόφους στην πρόσκληση εργατών από 
τρίτες χώρες , με προστασία της δημόσιας υγείας. 
 
Επειδή, η ΚΟ του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ επανειλημμένα έχει κάνει παρεμβάσεις με παρόμοιες ερωτή-

σεις αλλά ποτέ η κυβέρνηση δεν έχει δείξει ενδιαφέρον για την επίλυση τους. 
 
Ερωτάται ο κ.κ Υπουργός: 
 

1. Ποιά μέτρα θα ληφθούν ενόψει Πάσχα ώστε να μην γίνουν ελληνοποιήσεις 

κοπαδιών; 

2. Υπάρχει προοπτική υιοθέτησης μέτρων για την μείωση του κόστους της δια-

τροφής των κτηνών; 

3. Πότε θα πληρωθούν τα οφειλόμενα από προηγούμενες ενισχύσεις; 

4. Θα προχωρήσουν σε έκτακτο βοήθημα ή σε μη επιστρεπτέες ενισχύσεις; 

5. Με ποια υγειονομικά πρωτόκολλα και σε ποιό πλαίσιο θα γίνουν οι μετακλή-

σεις των εργατών γης; 

6. Θα αποσαφηνίσετε το πλαίσιο ώστε να μην υπολογίζονται τα επιδόματα στα 

εισοδήματα των κτηνοτρόφων και να μην αποκλείονται κάποιοι από την δυ-

νατότητα μετάκλησης εργατών γης; 

 
 

 Οι ερωτώντες βουλευτές  
 

 Κυριακή Μάλαμα 
 

Σταύρος Αραχωβίτης 
 




